
Referat fra møte 18.02.25 

Presidenten ønsket velkommen til møtet. 

Til stede:  

- 15 medlemmer  

Bursdager:  

- Ingen 

Lotteri:  

- Egil ble den heldige vinner. Siden det manglet lodd, fikk han en flaske rødvin som 

premie. 

Klubb-/referatsaker: 

- Det ble minnet om Amerikansk auksjon neste tirsdag. Festkomiteen møter 16.00 

3-min v/Jan Egil 

- Jan Egil tok en kort tur innom VM. Under VM 97 brukt han egen bil til Lerkendal. 

Derfra var det buss opp til Granåsen. Transporten gikk greit uten særlig venting. 

Opplegget for transporten i år blir: Først buss til Sirkus Shopping, derfra buss inn 

til sentrum og buss videre til Granåsen. Dette fører til dobling av reisetiden i 

forhold til 97. 

Klubbkveld – Innledning ved leder for rekrutteringskomiteen, Øystein: 

- Øystein startet med alt vi har prøvd gjennom årene. Han mener vi må konsentrere 

oss mere om kameratskap, dugnader og programmet på klubbkveldene, mindre 

på det mer formelle som oppbygging av Rotary, etikk, spørsmålsprøven osv. 

- Han hadde vært på nettet for å se hva andre klubber gjør. Han syntes Røyken 

Rotaryklubb sitt innspill skilte seg litt ut. Han gikk igjennom deres innspill: Vedlagt:









 
- Etter Øysteins innlegg, fikk vi en god debatt. Knut ble utfordret på hvorfor han ble 

med i klubben. For Knut var alt ganske enkelt. Han kjente til Rotary gjennom sin 

fars medlemskap i klubben. Han liker slike organisasjoner. Han meldte seg ut av 

Losjen da han begynte i Rotary. I forhold til rekruttering har han flere navn på 



blokka. Han stilte spørsmål med hvem er det vi ønsker å rekruttere. Er det fortsatt 

ledere, ulike klassifikasjoner. Svaret han fikk er vel at vi er ferdige med at det skal 

være ledere eller passe inn i klassifikasjoner. Det som står igjen, er at det skal 

være gode representanter for sine yrker og at klubben skal forsøke å gjenspeile 

yrkessammensetningen i vårt nærområde. 

- Fra diskusjonen som fulgte:  

o I løpet av året er 10 av medlemmene i klubben over 80 år. Med årene 

minker omgangskretsen og mulighetene til å finne aktuelle kandidater i sin 

bekjentskapskrets begrenses. Det hviler dermed et ekstra ansvar på de 

yngre medlemmene, men alle som ønsker at klubben skal overleve må 

engasjere seg. 

o Fokus på hvordan vi tar imot aktuelle kandidater, oppfølging, få de til å føle 

seg velkommen 

o Bruke Bladet, Malviknytt m.m. Være mere synlig.  

o Etter hvert endte diskusjonen med en konkret satsing: Arrangere en åpen 

kveld med interessant program. Åpen invitasjon/spesielt inviterte. Tid til å 

snakke med oppmøtte etter at foredraget er over. Etter møtet bør vi ha et 

godt/fyldig program for møtene framover. Aktuelt tidspunkt for et slikt 

møte er september/oktober. Det bør vurderes med ett til to slike møter i 

semesteret 

Presidenten takket av og hevet møtet. 

Referent 

Ivar Hjelsvold 


